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interview
 
Onze provinciale veeldoener Ine Derksen in de 
schijnwerper.
Het gezellige contact met alle afdelingen inspireert Ine nu al
vele jaren. Daarom ondersteunt ze het provinciaal bestuur op
vrijdagmorgen zo graag 2 uur per week bij administratieve
taken.  
Haar inzet wilde - zeker in het verleden – wel eens uitlopen
naar de vrijdagmiddag. Echtgenoot Jacques ontlokte dat de
verzuchting dat hij Ine ’s secretaris was. Want alles wat de af-
delingen ’s morgens waren vergeten, werd alsnog ’s middags
via de huistelefoon geregeld. Dus Jacques: ook jij hartelijk
dank voor je bijdrage in al die jaren!

Gelukkig delen ze samen niet alleen de telefoon, maar ook
een grote hobby. Zo verschenen ze afgelopen voorjaar op t.v.
in de Max Pubquiz en behaalden daar een mooie derde plek
in de voorrondes! Ine zelf won de Vrouwen van Nu Pubquiz
voorjaar 2022 glansrijk. Dol is ze op quizzen.

In 1982 verhuisde het gezin van Rotterdam naar Kapelle en
werd Ine lid van de Vrouwen van Nu om mensen te leren
kennen. Nog altijd gaat ze iedere woensdagmorgen met 18
dames van de eigen afdeling een half uurtje zwemmen.
Sportief is ze sowieso, want ook wandelen en fietsen is een
grote hobby.
 
Haar ogen beginnen bij ons gesprekje te stralen als we het
over haar gezin hebben. Ze heeft een zoon die dicht bij haar
geboorteplaats Tilburg woont en een dochter in Delft, die Ine
eind september een trotse oma maakte.
 
Ondertussen is ze nog als vrijwilliger actief in de mediatheek
van een scholengemeenschap en dat sluit goed aan op haar
liefde voor lezen (romans en literatuur). Al haar in haar leven
verworven vaardigheden komen hier samen. Ze zat destijds in
de ouderraad van de middelbare school van de kinderen,
runde nog eens een verzekeringskantoor en deed ervaring op
in horeca-management in haar Rotterdamse jaren.
Museumbezoek en op vakantie gaan zijn nog twee niet te
onderschatten liefdes van Ine.
Vooral Spanje en Frankrijk zijn favoriet vanwege het zo
lekkere eten en de cultuur.
 
Wat een geluk hebben we dat Ine nog altijd tijd wil maken
voor de provinciale administratie. Als je weet dat er per zen-
ding maar 50 mails tegelijk verzonden kunnen worden, weet
je wat een geduld het vraagt om ons als provinciale leden na-
mens het bestuur een berichtje te zenden.
Ine, petje af voor al je inzet en je optimistische 
bijdrage!
Tekst Liesbeth Haitsma Mulier.

jaarvergadering
 
Donderdag 13 april a.s. wordt de Provinciale Jaarvergadering
gehouden.
De organisatie is in handen van afdeling Terneuzen.
Plaats: HCR Dallinga, Nieuwe Kerkstraat 5, 4541 EB Sluiskil.
's Ochtends PB/AB overleg en om 11.00 uur komt PFAS coör-
dinator dhr. M.M. de Hoog ons alles vertellen over de huidi-
ge stand van zaken met betrekking tot het PFAS dossier.
Na de lunch vertelt Vrouwen van Nu verschilmaker
Nienke Slump over de stichting
Samen Recht Vinden, waarvan zij de directeur is.
 
Tot slot is er een muzikale afsluiting.
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mijn verzameling
Poppenhuizen verzameling van Wils
van Hulst.
 
Wat leuk dat ik Vrouwen van Nu deelge-
noot mag maken van mijn verzamel-
hobby poppenhuizen zei Wils van Hulst
van de afdeling Kapelle-Biezelinge.
Je mag komen kijken, als je niet schrikt
van een vol huis.
Met allerlei beelden van een vol huis in
mijn hoofd kom ik binnen in een opge-
ruimd en gezellig ingericht huis waar de
poppenhuizen me al toelachen. Zoveel
om te bekijken en hoe meer je kijkt, hoe
meer je ziet.
Een miniatuur wereld, vroeger bedoeld
voor kinderen om mee te spelen, of
zoals we kennen uit musea ook voor
kinderen om naar te kijken.
 
Wils komt oorspronkelijk uit Veldhoven
en woont sinds 2000 in Zeeland. Eerst in
’s Gravenpolder en vanaf 2005 in Kapel-
le. Ze is secretaris van de afdeling en
neemt deel aan de leesclub en de
zwemclub van de Vrouwen van Nu.
Een actieve vrouw dus.

Ze is geïnspireerd geraakt door poppen-
huizen door een poppenhuis bij een
vriendin van haar moeder. Dat mocht ze
meenemen en ze is zich er steeds meer
in gaan verdiepen en bekwamen.
Zoals velen onder ons had Wils het idee,
mede ingegeven door de lessen van
vroeger, dat ze niet creatief was.
Haar man Koos heeft aan het begin van
hun relatie haar een naaimachine gege-
ven omdat hij niet in die vooringeno-
menheid geloofde. En hoe goed had hij
het gezien. Wils naait, breit en fröbelt
heel wat af om haar poppenhuizen zo
precies mogelijk vorm te geven. Ze ge-
bruikt zoveel mogelijk gebruikte spullen
en maakt bijvoorbeeld van een halve
walnoot een prachtig mandje door er-
omheen te haken.
Ze heeft grote poppenhuizen die je uit-
klapt en als het licht aangaat kijk je naar
een bewoond huis.

Op dit moment gebruikt ze wijnkistjes
om zo vele miniatuur inrichtingen weer
te geven.
Wat denk je bijvoorbeeld van een stof-
fenwinkel of een huiskamer in kerst-
sfeer.
In de Coronatijd is er in Kapelle een keer
een rondwandeling geweest waarbij
mensen dingen om naar te kijken in de
vensterbank konden zetten. De ramen
van Wils kregen veel belangstelling.
Ze kreeg van een mede-Vrouwen van
Nu-lid een poppenhuis uit haar kinder-
tijd. Dat koestert ze
Als ze in haar hobbykamer zit voelt ze
zich een gelukkig en gezegend mens.
En Wils had ook een wijze raad: je moet
stoppen op het moment dat het leuk is
om mee door te gaan. Als je te lang
doorgaat lukken zaken steeds minder.
En mocht dat moment ooit komen….dan
gaat Wils lezen, want dat doet ze ook
graag. Wellicht luisterend naar de mu-
ziek van haar man, die dat als verzamel-
hobby heeft.
 
Tekst en foto’s Tineke Luijendijk.

pfas-
nieuws
Leden van het PFAS-team zijn intussen
bij een aantal afdelingen langs geweest
om te vertellen waar ons team mee
bezig is.
Voor veel leden was het een eye-opener
om te horen in welke producten alle-

maal PFAS is verwerkt.
Recent hebben we contact gezocht met
het RIVM, de instantie die een meerjarig 
bevolkingsonderzoek naar PFAS gaat or-
ganiseren. Wij willen daar graag als ver-
tegenwoordiging van alle leden van
Vrouwen van Nu en hun achterban
meepraten.
Ook hebben we een brief gestuurd naar

alle partijen die meedoen aan de verkie-
zingen voor Provinciale staten, waarin
we het belang van het PFAS dossier nog
eens extra onderstrepen.
We komen graag naar jullie afdeling om
alles over PFAS te vertellen.
 
Groet van jullie PFAS-team: Willy,
Magda, Riet, Liesbeth en Corrie
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jubilea....

70 jaar
 
Vrouwen van Nu afdeling Brouwers-
haven.
 
Vijf jaar geleden, bij het vieren van het
65-jarig jubileum hadden we er geen
idee van of we het 70-jarig jubileum wel
zouden halen.
 
Stoppen of doorgaan
Onze penningmeester gaf aan er mee te
stoppen en ondanks verwoede pogingen
lukte het ons niet om een nieuwe te vin-
den. Daarbij kwam ook dat we begin
2019 geen voorzitter meer hadden. Hoe
nu? Stoppen met de afdeling is het eer-
ste wat je dan als overgebleven bestuur
denkt. Dat zou jammer zijn want dan
was er geen vrouwenvereniging meer
op Brouwershaven. We gaven niet op en
besloten naar een oplossing te zoeken. 

Hulp van het Provinciaal bestuur
Allereerst hebben we ons probleem aan
het Provinciaal Bestuur voorgelegd. Die
gaven ons advies en beloofden ons tij-
dens de jaarvergadering in februari 2019
te helpen bij het voortbestaan. Het was
een spannende vergadering.
Toch is het tijdens die vergadering ge-
lukt 2 leden bereid te vinden om a. als
voorzitter en b. als algemeen bestuurslid
in het bestuur plaats te nemen.
Het probleem met de penningmeester
werd in samenwerking met het Provin-
ciaal Bestuur ook opgelost.

70 jaar afdeling Brouwershaven

We kregen toestemming haar penning-
meester buiten het bestuur te laten zijn.
De aftredende penningmeester stemde
daarmee in. De afdeling Brouwershaven
was gered en bleef bestaan.
 
Contact in coronatijd
Daarna kwam Covid-19 of Corona, een
moeilijke periode maar we bleven con-
tact houden met de leden door belron-
des, nieuwsbrieven en het bezorgen van
attenties.
Vorig jaar, in 2022, gingen we al voor-
zichtig denken aan het vieren van ons
70-jarig bestaan. Er werd vergaderd met
een werkgroep gevormd door de leden
voor het programma, en onze voorzitter
en penningmeester (buiten bestuur)
gingen aan de slag met de financiering
van het feest. 
 
Feest op 18 januari 2023
Alles lukte en op 18 januari 2023 was het
zover, we hebben ons 70-jarig jubileum
gevierd! Het was een geslaagd feest met
de gebruikelijke toespraken, hapjes,
koekjes met het logo van de Vrouwen
van Nu gebakken door een van onze
leden, drankjes en een toneelvoorstelling
van theatergroep TzT.
 
Door naar 75 jaar
Gaan we als afdeling Brouwershaven
ook ons 75-jarig jubileum vieren? Geen
idee, hangt af van veel factoren, zoals
wat zijn o.a. de plannen van het Lande-
lijk Bestuur van de Vrouwen van Nu, ons
ledenbestand enz. maar voor nu zijn we
vastbesloten door te gaan!
 
Tekst en foto Pia Krijger, secretaris afde-
ling Brouwershaven

Bella van Oeveren, afd. Noord-Beveland

70 jaar
 
Bella van Oeveren-de Rijke 70 jaar lid
van de afdeling Noord-Beveland.
 
Ze trouwde in 1952 met Jan van Oeveren
uit Kortgene en werd daar lid van de
Bond van Plattelandsvrouwen.
Ze voelde zich al snel thuis bij de afdeling
en hield van lezen, gymmen, volleybal-
len, toneelspelen en zingen.
Helaas maakte de Watersnoodramp al
snel een einde aan al deze activiteiten
toen de boerderij waar zij woonde onder
water kwam te staan.
Ze woonde een paar maanden bij haar
ouders en keerde in april weer terug
naar Kortgene.
Het verenigingsleven ging al vrij snel
weer van start, gesteund door vele afde-
lingen uit het hele land.
Bella was presidente van de afdeling
Noord-Beveland en later voorzitter van
het Provinciaal bestuur, waardoor ze
door het hele land bijeenkomsten be-
zocht. Hoogtepunt was in 1966 waar zij
in Roosendaal een show van Zeeuwse
klederdrachten presenteerde.
 
Ondanks haar hoge leeftijd is Bella nog
altijd een actief lid van de afdeling en
geniet ze van de activiteiten die worden
georganiseerd.
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what's in a name....

Zandschip in het Havenkanaal

Historische zeilschepen op het kanaal.

What's in a Name.....
Je hoort ze al van verre aankomen: de
Kanaalreuzen. Een zacht, brommend
geluid
Hoor, daar komt er weer één….het is de
‘Seintoren’ uit Oost-Souburg.
Of ‘La Providence’ uit Terneuzen.
Op een volgende reis komt ‘Ma Vida’ uit
Werkendam voorbij. Een héél lange reus
met hoge zandkegels. Het lijken wel pi-
ramides.
Dan weer de ‘Lavoro’ uit Goes, de ‘Varia-
tie’ uit Sliedrecht of de ‘Vaarwel’ uit….
daar moet ik nog eens achter komen!

Allemaal binnenvaartschepen in het ka-
naal van Goes naar het Goese Sas aan
de Oosterschelde.
Halverwege het Havenkanaal ligt Wil-
helminadorp, waar ik ruim een jaar gele-
den ben komen wonen.
Met uitzicht op het kanaal. Wat een
welvaart komt daar voorbij!  En niet al-
leen beroepsvaart. Ook een enorm aan-
tal zeilboten en motorjachten, met al
hun namen: ‘Sanne’, ‘Fino’, ‘Tess’.
En af en toe oude houten rond- en plat-
bodems uit de vorige eeuw, zoals de
prachtige schokker met de naam ‘Mar-
kiezin van Veere’.
 
Iedere boot zijn eigen naam
Hoe verzint men een naam voor een
boot? Vaak kun je het wel raden:
de ‘Zeeuwse Rakker’, de ‘Mazzel’, ‘Gek-
heit’. Ja die bestaat écht, ‘Spetter’, ‘Deep
Blue’, ‘Le Grand Blue’, ‘Soggi’ (Engels
voor doorweekt).
En één van de leukste vind ik ‘Goesting',
een zeiljacht uit Goes natuurlijk! 

Voor niet-Zeeuwen: goesting betekent
plezier, zin hebben in….Dan is er nog ‘Fé-
lice’, ‘Mutore', ‘Macilando’, ‘Arnold’, en ga
zo maar door!
 
Ik vraag me wel eens af: hoe zouden de
namen in bijvoorbeeld Friesland, Noord-
Holland of Gelderland zijn?
 
Tja, What’s in a Name…?
 
Tekst Elsa Westland afd. Kattendijke/
Wilhelminadorp

Cathrien Poppe, afd. Middelburg Ina de Koning, afd. Middelburg.

60 jaar
 
Cathrien Poppe, 60 jaar lid van de
afdeling Middelburg.
Cathrien was als meisje lid van de Plat-
telandsjongeren net als meerdere meis-
jes uit de familie en kennissenkring.
Zij stroomde, zoals in die tijd vaak ge-
beurde, als vanzelf door naar de
Plattelandsvrouwen.
 
Ina de Koning, 60 jaar  lid van de
afdeling Middelburg.
Werd als 24-jarige lid en werkte bij de
ZLM in Goes.
Daar had het Provinciebestuur van de
Bond van Plattelandsvrouwen haar
kantoor.
Zodoende kende ze al veel secretaresses
van de afdelingen.
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